
W związku z pojawieniem się dziwnego zjawiska faktycznego niszczenia selektywnej

gospodarki odpadami zwracam się z prośbą o natychmiastowe przywrócenie dystrybucji

worków przeznaczonych na segregowane odpady w ilości jaka była dotąd. Wyjaśniając,

ostatni odbiór odpadów posegregowanych w gminie Nysa to pozostawienie po jednym

worku na każdy rodzaj odpadów, natomiast dotąd było to po 3 a nawet 4 w zależności od

potrzeb. Obawy mieszkańców są uzasadnione, że takie działanie doprowadzi do zmniejszenia

liczby segregowanych odpadów, zwiększenia ilości zmieszanych, a przede wszystkim zniszczy

idee selektywnej gospodarki w zakresie odpadów. Należy dodać, że pracownicy EKOM

odbierający te odpady na pytania o zmianę ilości worków odpowiadali, że jest to decyzja

Prezesa Spółki Pana Jacka Chwaleni.

Biorąc powyższe pod uwagę, a także w imię obrony idei selektywnej gospodarki odpadami

wnoszę do Pana Burmistrza o zmianę tej złej decyzji Prezesa Jacka Chwaleni.
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